
Matkaraportti AAE:n puolivuosikokouksesta Lissabonissa 12.4.2018 

 

Osallistuin SAY:n edustajana AAE:n puolivuosikokouksessa insurance komitean (IC) 
kokoukseen. IC:n asialistalla oli laaja kattaus asioita kuten yleensäkin. Yksittäisinä asioina 
nousivat seuraavat asiat esille tässä kokouksessa: 

• komitean työjärjestys, missä täsmennettiin komitean tehtäviä vasten AAE:n 
strategisia linjauksia sekä AAE:n uuden organisaation mukaista hallitusta. Lisäksi 
täsmennettiin roolia muihin ja eteenkin riskienhallinta ja eläkekomitean suuntaan.  

• ESAP3 ja EAN tämän osalta. Olen toiminut vastuuhenkilönä tämän EAN:in 
edistämisen osalta. luonnosta on edistänyt pieni työryhmä. Tavoitteena 
valmistuminen AAE vuosikokoukseen 2018. 

• Vahinkovakuutusasioiden osalta USP:t, joita haluttaisiin tehokkaammin käyttää 
osana Solvenssi II laskentaa, oli edistetty, mutta tämä työ vaatii paljon keskustelua 
sekä Euroopan komission, että EIOPA:n kanssa. 

• Solvenssi II työt. AAE:n SII työryhmä on käyttänyt paljon aikaa ns. SCR review 
konsultointiin. Sovittiin että AAE uudistaa Solvenssi II työryhmän toiminnan ja 
painopistealueet ja lisäksi tuottaa keskeiset teemat käytäväksi läpi EIOPA:n ja 
Euroopan komission kanssa. 

• IFRS17 osalta tapahtuu paljon ja AAE on aktivoinut oman, IC:n alaisen työryhmän 
joka seuraa vahvasti mm. EFRAG:in päätöksiä. Suomesta muka Soinisen Pentti tässä. 

• AAE järjestää 27.4 ORSA webinaarin. osallistujia odotetaan mukaan reilu 100.  
• AAE viimeistelee paperia GDPR:stä joka julkaistaa AAE:n verkkosivuilla 

 

Lisäksi kokouksessa minut valittiin Insurance komitean varapuheenjohtajaksi. Tämä asia 
vaatii vielä virallisen vahvistuksen AAE:n hallitukselta. 

 

Lauri Saraste. 


